
Projekt  

Protokół Nr IX/19 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu 

w dniu 27 maja 2019 roku 

które odbyło się w sali konferencyjnej Ratusza, 

Plac Wolności 2 w Grójcu 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Lista obecności w załączeniu. 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:57 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków rady. 

Obecni: 

1. Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki  - nieobecny 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

 



W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Dariusz Gwiazda – Burmistrz Gminy i Miasta Grójec. 

2. Jarosław Rupiewicz – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. 

3. Tadeusz Naduk – Dyrektor Zespołu Administracyjnego Placówek 

Oświatowych. 

4. Jacek Pałka – Prezes Grójeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

w Grójcu. 

5. Jerzy Bińkiewicz – Dyrektor Grójeckiego Ośrodka Sportu „Mazowsze”. 

6. Sylwia Pietrasiewicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 

7. Andrzej Jakubiak – Komendant Straży Miejskiej 

8. Dariusz Iwańczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarski Przestrzennej 

i Ochrony Środowiska. 

9. Bożena Migdalska – Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich. 

10. Jolanta Stykowska – Sekretarz Gminy Grójec. 

11. Mariola Komorowska – Skarbnik Gminy Grójec. 

12. Hanna Majewska – Naczelnik Wydziały Podatków i Opłat. 

13.  Małgorzata Bazyl – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

14. Katarzyna Kaczanowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji. 

15. Sylwia Dąbrowska – Radca Prawny 

16. Sołtysi Gminy Grójec. 

17.  Przedstawiciele lokalnej prasy. 

18. Hanna Górka – Biuro Rady Miejskiej w Grójcu. 

19. Marta Byliniak – Biuro Rady Miejskiej w Grójcu. 

20. Mieszkańcy gminy Grójec. 

 

Ad. 1 

Pan Karol Biedrzycki przywitał Radnych, Pana Burmistrza Dariusza Gwiazdę, 

Pana Wiceburmistrza Jarosława Rupiewicza, Dyrektorów Jednostek Gminnych, 

Państwa Sołtysów oraz wszystkich przybyłych na sesję gości. 

Przewodniczący złożył wszystkim obecnym urzędnikom życzenia z racji 

przypadającego w dniu dzisiejszym Dnia Samorządowca. Złożył podziękowania 

wszystkim osobom, które współtworzą nasz samorząd i pracują na rzecz lokalnej 

społeczności. Z okazji Święta Samorządowca podziękował za współpracę oraz 

życzył satysfakcji z pracy, realizacji zamierzonych celów i zadań samorządowych 

byłym, jak i obecnym burmistrzom, radnym, sołtysom dyrektorom oraz 

wszystkim, którzy pracują w samorządzie. 
 

 

Ad. 2. 

Pan Karol Biedrzycki poprosił o ustalenie kworum.  Poinformował, że Państwo 

radni otrzymali program dzisiejszej Sesji, zapytał czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad.  



Pan Karol Biedrzycki zgłosił wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały pod literką M w sprawie uznania petycji za zasługującą na 

uwzględnienie. Ogłosił głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie projektu uchwały M.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Projekt uchwały pod literką M wprowadzono do porządku obrad. 
 

Pan Karol Biedrzycki poprosił o przegłosowanie całego porządku obrad wraz z 

poprawkami. 

Proponowany porządek obrad wraz z poprawkami:  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji odbytej w dniu 25 marca 2019 r. 

5.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Sprawozdanie z działalności w 2018 roku: 

 Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grójcu, 

 Grójeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, 

7. Informacja o wakacyjnych zajęciach planowanych dla dzieci i młodzieży w 

Gminie Grójec. 

8. Analiza funkcjonowania systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy 

Grójec. 

9. Przedstawienie raportu o stanie gminy. 

 



10.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

A. ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 

technicznej,  

B. nadania nazw ulic we wsi Kobylin, gmina Grójec,  

C. nazw oraz przebiegu ulic w Grójcu, 

D. projektu ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Grójec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku, 

E. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Polskiej 

Organizacji Wojskowej w Grójcu, 

F. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Laskowej w 

Grójcu, 

G. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 61 w Grójcu, 

H. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 59f w Grójcu, 

I. określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie Gminy 

Grójec, 

J. zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2019, 

K. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2019–

2031, 

L. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia,  

Ł  zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

 Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego 

 deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia. 

M. uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 



Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad.3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że sprawozdanie Państwo Radni otrzymali 

na piśmie poprosił o pytania do Pana Burmistrza w tej sprawie.  

Pan Daniel Marcinkowski zapytał Burmistrza jak wygląda sytuacja po przetargu 

na drogi w Krobowie. Czy umowa została podpisana, albo czy zostanie 

podpisana, a jeśli tak to kiedy? 

Burmistrz Dariusz Gwiazda na początku poinformował, że Prezydent Andrzej 

Duda wystosował list do wszystkich samorządów z życzeniami z okazji ich 

święta. Odnośnie pytania Pana Marcinkowskiego jeszcze nie został 

rozstrzygnięty przetarg i nie została jeszcze podpisana umowa z wykonawcą, a 

jeśli chodzi o wybór to ta oferta, która opiewa na kwotę 438 tyś. zł mieści się w 

kwocie, która była zabezpieczona w budżecie gminy, więc ten oferent zostanie 

wybrany jako wykonawca, bo spełnia wszystkie wymagania zgodnie z ustawa o 

zamówieniach publicznych. Jeśli chodzi o sprawozdanie to część, którą Państwo 

Radni otrzymali odbywa się przy współudziale pracowników różnych wydziałów 

Urzędu Gminy. Burmistrz poinformował, że od ostatnie sesji odbył kilka spotkań, 

które mają znaczący wpływ na podejmowane decyzje. Odbyło się między innymi 

spotkanie z Panem Kapustą, projektantem Kolejki Wąskotorowej. Ustalone 

zostały funkcje użytkowe zabytkowego dworca PKP. Burmistrz mówił szerzej na 

ten temat na spotkaniu Komisji Rady Miejskiej. Odbyły się dwa spotkania z 

firmami, które chcą zaprojektować dla urzędu stronę internetową i została 

wybrana firma ID.com. Firma czeka na znak ze strony urzędu, żeby mogła 

zaproponować swoje działania. Strona internetowa urzędu ma być połączona z  

jednostkami gminnymi, ze szkołami, z zakładami budżetowymi, żeby wszystkie 

informacja z jednostek pojawiały się też na stronie miasta. Strona wystartuje nie 

wcześniej, niż za dwa miesiące. Odbyło się też spotkanie z Panem Starostą dot. 

ul. Poświętne i we wtorek projektant przedstawi szczegóły kosztorysu. 

Współfinansowanie w pierwszej fazie to 60% finansowania przez Gminę Grójec 

i 40% przez Starostwo Powiatowe. Gmina Grójec jako pierwsza wystąpiła z taką 



deklaracja współfinansowania, więc Starostwo obiecało pokryć koszty projektu. 

Trwają remonty cząstkowe na drogach utwardzonych, w mieście wszystkie drogi 

zostały już wyremontowane. W tym tygodniu będą remontowane drogi gruntowe 

na terenie gminy i w ciągu trzech dni zostanie ułożona masa asfaltowa, a potem 

jeśli pogoda pozwoli to do końca tygodnia prace drogowe zostaną ukończone. 

Została skończona droga w Kośminie, Woli Worowskiej, Uleńcu dwie drogi.  

Z Urzędu Marszałkowskiego Gmina otrzymała dotację 165 000 zł do  

ul. Kolejowej w Lesznowoli jako fundusz dojazdu do gruntów rolnych. Całość 

zadania wynosi 430 000 zł. Pan Burmistrz spotkał się również z Dyrektorem 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, który prosi ponownie o wsparcie finansowe 

w zakresie remontu boiska przy ZSP. Nie udało się przeforsować poprzednio w 

uchwale 20 000 zł na remont amfiteatru. Innymi sposobami, z funduszy 

właściciela wesołego miasteczka udało się wyburzyć ten obiekt i w miarę 

przywrócić ten teren do używalności. Ci, którzy mieli okazję być na Święcie 

Kwitnących Jabłoni mogli się przekonać, że było słuszne, żeby ten teren 

przywrócić mieszkańcom, żeby tam odbywały się imprezy. Na komisjach Rady 

Miejskiej Burmistrz przestawi propozycję, żeby współpracować z Zespołem 

Szkół i Starostwem w celu odzyskania tego terenu dla Gminy Grójec.  

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy do sprawozdania są jeszcze jakieś pytania. 

Więcej pytań nie było. 
 

Ad.4. 

Przyjęcie protokołu z Sesji odbytej w dniu 25 marca 2019 r. 
 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z Sesji odbytej w dniu 25 marca 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 



Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.5. 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jakieś zapytania do Pana Burmistrza. 

Pan Jacek Stolarski zapytał Pana Burmistrza, czy gmina złożyła wnioski o 

dofinansowanie budowy i modernizacji infrastruktury sportowej. Były ogłoszone 

dwa nabory, jeden z Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury 

Sportowej, drugi z Programu Sportowej Polski przez Ministra Sportu.  

Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że realizacja projektów została 

przedłużona do końca maja, ponieważ na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma tych 

projektów. Jak tylko zostaną przyjęte te projekty to Gmina wystąpi o 

dofinansowanie. Burmistrz mówił Państwu Radnym, że powinno się w przetargu 

zawrzeć klauzulę, że jeśli gmina nie otrzyma dofinansowania to nie będzie 

przystępować do realizacji zadania. Wtedy można byłoby poczekać, kiedy będzie 

dofinansowanie i zacząć realizować zadanie. Inne gminy przyjęły taką taktykę.  

U nas oczekiwania społeczne są bardzo wysokie i burmistrz nie wie jak 

społeczeństwo by zniosło fakt, że długo oczekiwana hala przy PSP Nr 1 nie 

zostanie wybudowana, bo gmina nie otrzymała dofinansowania. Wniosek na 

pewno będzie złożony. Burmistrz poinformował również, że w trakcie 

przygotowań jest wniosek o Fundusze Norweskie. Można dzięki temu dostać  

10 mln euro na rewitalizację rynku i Gmina Grójec jest w gronie 255 miast z całej 

Polski, które kandydują o taką dotację. Zostanie wyłonione 15 miast, ale pozostałe 

35 miast, które będą miały dobre projekty też zostaną nagrodzone. Ten wniosek 

akurat jest punktowany za samodzielne przygotowanie przez urzędników gminy, 

a nie przez firmę zewnętrzną. I ten wniosek był przygotowywany samodzielnie. 

Jeśli chodzi o wnioski sportowe to będą składane aplikacje. 

Pan Artur Moskal zapytał, czy do GDDiK zostały złożone pisma dotyczące 

lokalizacji przebiegu przyszłej obwodnicy Warszawy. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda odpowiadając na pytanie powiedział, że tylko z 

prasy i internetu się dowiadujemy, że trwają przygotowania koncepcji. O tym 

słyszy się już od ponad półtora roku, że takie prace trwają. Ten przebieg ringu 

wokół Warszawy pojawiał się już w czterech różnych miejscach Więc to co teraz 

zostało zaprezentowane praktycznie jednakowo traktuje wszystkie miasta, nie 

tylko Grójec, ale i Żyrardów, Sochaczew, Górę Kalwarię, Mińsk Mazowiecki, 

dookoła Warszawy. Jest tylko jedno miasto, które zostaje w ringu na tym rysunku, 



ale pod tym się nie podpisał ani Minister, ani Generalny Dyrektor, także jest to 

tylko i wyłącznie wiadomość, do której nie można się odnosić, gmina ma 

znajomych ekspertów, z którymi współpracuje. Działają oni w SIS-KOMIE, 

takim stowarzyszeniu, które doradza rządowi w rozwiązaniach komunikacyjnych 

i to oni pierwsi poinformowali rok temu naszą gminę, że trwają takie koncepcję i 

Grójec wszystko musi zrobić, żebyśmy nie zostali wypchnięci poza ring, bo to 

bardzo osłabi naszą pozycję jeśli chodzi o współpracę z Warszawą, ze Związkiem 

Metropolitalnym ze służbą zdrowia, ze szkolnictwem, komunikacją. Na dziś 

jednak nic nie wiadomo. Dziś musimy zabiegać o wsparcie u naszych 

parlamentarzystów, żeby pilnowali naszych interesów, bo oni mogą więcej 

wiedzieć, niż my. 

Pan Daniel Marcinkowski zapytał Burmistrza o sprawę podwyżek dla sołtysów, 

która jakiś czas temu była już poruszana. Czy dałoby radę znaleźć 30-40 tyś zł na 

podniesienie wynagrodzenia, bo 200 zł to za mało. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda odpowiedział, że ostatnie strajki pokazały, że w 

każdej dziedzinie przydałyby się podwyżki, wielu sołtysów pracuje na więcej niż 

200 zł, ale potrzeb w urzędzie jest bardzo dużo, nie było żadnych środków 

zabezpieczonych na ten cel i pracownicy opieki społecznej dostali taką podwyżkę, 

bo oni mieli dramatyczną sytuację. Za miesiąc pracy dostawali 1600 – 1700 zł. 

Obsługa oświaty też ma takie dramatyczne zarobki, jak pracownicy opieki 

społecznej. Burmistrz stwierdził, że w przyszłorocznym budżecie kompleksowo 

trzeba podejść do tego tematu i podzielić środki na wynagrodzenia, na ile 

wystarczy, bo obciążenia mogą być bardzo duże. Więc dziś nie możemy dać 

jednej grupie, która jest jakby z wyboru, jest misją też po części, a drugiej nie. 

Pan Karol Biedrzycki powiedział, że jednak można byłoby od czerwca podnieść 

sołtysom dietę o 100 zł, bo to nie są duże środki, to jest w granicach 30 000 zł a 

sołtysom obowiązków przybędzie, bo będzie sprawa śmieci, a z uwagi, że dziś 

jest dzień samorządu terytorialnego to taka deklaracja o podwyżce byłaby taką 

nagrodą dla sołtysów. Poruszył też temat środków zewnętrznych, ponieważ jest 

do tego zatrudniona w urzędzie osoba, warto byłoby ją wykorzystać na 100 %, 

żeby zajęła się solidnie wnioskami. Była możliwość pozyskania środków na 

sołectwa, nasza gmina złożyła tylko dwa, można było złożyć pięć takich 

wniosków. Pojawiają się programy, z których trzeba korzystać. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda zapytał, czy na pozostałe trzy wnioski Państwo 

Radni mają jakieś propozycje, bo Burmistrz słyszał tylko o dwóch potrzebach, 

gdyby były potrzeby jeszcze trzech sołectw byłoby zgłoszonych pięć sołectw, ale 

nie było. Były dwa i te dwa zostały poparte. Burmistrz prosi, żeby nie robić wokół 

pozyskiwania środków czarnego PR-u, bo osoba, która się tym zajmuje dopiero 

raczkuje w temacie i się uczy jak każdy. Przewodniczący też kiedyś się uczył i 

nabierał doświadczenia i nie można od kogoś kto zaczyna wymagać, że będzie to 



robił na 100% wydajności jaką powinien reprezentować pracownik. Od 1 lipca 

będzie w urzędzie pracować Pani Monika Maciak, która była do tej pory była 

Naczelnikiem Wydziału Promocji i Pozyskiwania Środków Zewnętrznych w 

Górze Kalwarii, Pani Monika ma bardzo duże doświadczenie w pozyskiwaniu 

środków zewnętrznych i będzie służyła wsparciem i zacznie to wszystko 

funkcjonować lepiej. Grójec jest jednak w świetle innych miast w Polsce uważany 

za bogaty, więc jeśli nie ma odpowiedniego wsparcia i przygotowanego wniosku 

to ciężko o te środki. A jeśli chodzi o podwyżki to Pani Skarbnik może odpowie, 

bo to jest bardzo trudny temat. Burmistrz osobiście dał by każdemu podwyżkę, 

ale potem Pani Skarbnik powie, ze możliwości są ograniczone, a budżet nie jest z 

gumy. 

Pani Mariola Komorowska powiedziała, że sytuacja w tym roku jest o tyle 

utrudniona, że nie wiadomo jak wyjdzie z oświatą. Od 1 września pod znakiem 

zapytania są podwyżki dla nauczycieli, nie wiadomo ile będzie trzeba dołożyć z 

własnego budżetu. Już wiadomo, że od 1 września muszą być uruchomione dwa 

dodatkowe oddziały przedszkolne w szkole Nr 2, na co również nie były 

zabezpieczone środki. Kolejnym punktem są wnioski na remonty dróg, których 

nie było w budżecie. Pieniędzy wolnych w budżecie gminy do końca roku jest 

1 400 000 zł. Pani Komorowska poinformowała Radnych, że być może we 

wrześniu odpowie, czy będą możliwe podwyżki dla sołtysów, na ten moment nie 

potrafi odpowiedzieć. Na sesji czerwcowej będą wprowadzone zadania, na które 

też trzeba przeznaczyć pieniądze. Są również składane wnioski na 

dofinansowanie ogródków działkowych i mimo, że są pieniądze w Urzędzie 

Marszałkowskim to wymagany jest udział gminy, więc wychodząc naprzeciw 

społecznościom, które mają ogródki działkowe, będziemy takie wnioski chcieli 

składać. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jeszcze jakieś sprawy. 

Pan Ryszard Krzyżanowski zapytał Pana Burmistrza o sprawę Szkoły 

Podstawowej w Bikówku, w związku z pismem złożonym przez Radę Rodziców 

dot. prośby o środki w kwocie 10 000 zł na bramki oraz poidełka dla dzieci. Poza 

tym jeszcze kilka rzeczy takich jak chodnik między autami i oświetlenie na 

boisku. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda poprosił Dyrektora Naduka, żeby wyjaśnił temat 

finansowania z budżetu rozwoju Szkoły Podstawowej w Bikówku. Burmistrz 

poinformował, że w budżecie na rok 2019 było wiele zadań, które wspólnie 

zostały ustalone i Bikówek też na swoje zapotrzebowanie dostał odzew.  

Dyrektor Tadeusz Naduk powiedział, że kolejność powinna być inna. Najpierw 

rodzice powinni się zgłosić do Dyrektora, Dyrektor planuje budżet na następny 

rok i te sprawy można planować. Pani Dyrektor ma jeszcze w budżecie pieniądze 



na te sprawy, które zaplanowała w ubiegłym roku i jeśli byłaby to konieczność, 

że musi zrobić coś innego w tym roku, to zrezygnowałaby z tego co jest 

zaplanowane na ten rok. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda dodał jeszcze, że do grupy, która chciałaby 

podwyżkę dołączyła jeszcze grupa rodziców dzieci żłobkowych, która zebrała 

kilkaset podpisów w celu utworzenia żłobka samorządowego i ewentualnego 

stworzenia bonu żłobkowego, taki bon opiewałby na 200 – 300 zł. Taka kwota w 

budżecie gminy mogłaby się znaleźć, jeśli gmina w ogóle znalazłaby takie środki 

wolne. Inne gminy takie bony stosują. Złożymy na pewno wniosek do Ministra 

Rodziny o budowę żłobka samorządowego dla osób z najmniejszymi dochodami. 

Jest też  dużo rodzin, które nie będą się łapać w tych widełkach i inne gminy dla 

takich rodzin stosują formy dopłat. 

Pan Henryk Feliksiak zaproponował, żeby radni podzielili się dietą z sołtysami 

jeśli nie ma pieniędzy w budżecie. 

Pan Artur Moskal zapytał, czy jest w projekcie budowa drogi z Lesznowoli do 

Podola. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda powiedział, że w budżecie na ten rok była 

zaplanowana droga z Kośmina do Głuchowa i ona została zrealizowana, a drogę 

w Lesznowoli można ująć. Potrzeb w gminie jest bardzo dużo. Komisja 

Infrastruktury zrobiła objazd po drogach i ma pogląd jak wyglądają drogi gminne 

i żeby zrobić wszystkie drogi zabrakłoby dziesięcioletniego budżetu, ale takie 

drogi, gdzie mieszkają mieszkańcy byśmy chcieli zrealizować. Dziś przyszedł 

mieszkaniec Grójca i chciałby oddać swój prywatny opas 400 metrów, żeby 

gmina połączyła ul. Stokrotki z ul. Piłsudskiego. Jest wiele potrzeb, ale w lipcu 

zostanie stworzona mapa tych dróg. 

Pan Karol Biedrzycki poinformował Burmistrza, odnośnie zgłaszania potrzeb w 

ramach wniosków dla sołectw, że sołtys Falęcina zgłaszał kilka razy potrzebę 

utworzenia świetlicy wiejskiej. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że potrzeba w Falęcinie będzie 

realizowana, a żeby zgłosić się z wnioskiem trzeba mieć przygotowany projekt 

danej inwestycji. Były dwa projekty przygotowane, więc dwa zostały zgłoszone.  

Jest jednak obietnica, że w przyszłorocznym budżecie Falęcin zostanie 

uwzględniony. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było. 

 

 



Ad.6. 

Sprawozdanie z działalności w 2018 roku: 
 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że Państwo Radni otrzymali na piśmie 

sprawozdania. Zapytał, czy do sprawozdań są jakieś pytania. 

 

Radni nie zgłosili pytań do sprawozdań 

- Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grójcu, 

- Grójeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, 

 

Ad.7. 

Informacja o wakacyjnych zajęciach planowanych dla dzieci i młodzieży w 

Gminie Grójec. 
 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że Państwo Radni otrzymali informację 

w materiałach. Zapytał, czy są do informacji pytania. 

 

Radni nie zgłosili pytań do sprawozdań 
 

Pan Karol Biedrzycki oddał głos Burmistrzowi Dariuszowi Gwieździe. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda przy okazji sprawozdania z działalności Zakładu 

Gospodarki Komunalnej przedstawił nową Panią Dyrektor ZGK, która obecnie 

pełni obowiązki do końca czerwca, a później przejdzie na stanowisko dyrektora 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, Pani Sylwia Pietrasiewicz.  

Pan Karol Biedrzycki poprosił Panią Pietrasiewicz o zabranie głosu. 
 

Pani Sylwia Pietrasiewicz przedstawiła swoją osobę, poinformowała, że jest 

inżynierem budownictwa, była przez osiem lat Naczelnikiem Wydziału 

Budownictwa w Starostwie Powiatowym, a w ostatniej kadencji Sekretarzem. 

 

Ad.8.  

Analiza funkcjonowania systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy 

Grójec. 
 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że Państwo Radni otrzymali na piśmie 

analizę. Zapytał, czy do analizy są jakieś pytania. 

 

Radni nie zgłosili pytań do analizy. 
 

 



Ad.9.  

Przedstawienie raportu o stanie gminy. 

 

Pan Karol Biedrzycki poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda poprosił Panią Sekretarz o odczytanie raportu. 

Pani Jolanta Stykowska poinformowała, że radni otrzymali raport o stanie 

gminy, dyskusja nad raportem będzie przeprowadzona na sesji absolutoryjnej. 

Raport jest również dostępny na stronie miasta, więc wszyscy się mogą z nim 

zapoznać. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy ktoś chciałby aby raport został odczytany. 

Nie było wniosku o odczytanie raportu. 

 

Ad.10. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A/ 

ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 

technicznej, 

Pani Małgorzata Bazyl przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń 

infrastruktury technicznej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Henryk Feliksiak 

PRZECIW (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 



Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJE SIĘ (5) 

Janusz Dulemba, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń 

infrastruktury technicznej nie została podjęta. 

 

B/ 

nadania nazw ulic we wsi Kobylin, gmina Grójec, 

 

Pani Małgorzata Bazyl przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsi Kobylin, gmina Grójec,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 
 

Uchwała w sprawie nadania nazw ulic we wsi Kobylin, gmina Grójec 

została podjęta. Uchwała Nr IX/63/19 



C/ 

nazw oraz przebiegu ulic w Grójcu, 

 

Pani Małgorzata Bazyl przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nazw oraz przebiegu ulic w Grójcu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

Uchwała w sprawie nazw oraz przebiegu ulic w Grójcu została podjęta. 

Uchwała Nr IX/64/19 
 

D/ 

projektu ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Grójec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku, 
 

Pan Tadeusz Naduk przedstawił projekt uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki zgłosił wniosek o dodanie w załączniku ul. Hokejowej w 

obwodzie PSP Nr 1. 
 

Głosowano w sprawie: 
dodania w załączniku ul. Hokejowej w obwodzie PSP Nr 1.  

 
 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 
 

Wniosek Pana Karola Biedrzyckiego został przyjęty.  

 

Pan Karol Biedrzycki zgłosił wniosek o zmianę ul. Armii Ludowej na ul. 

Morelowa w obwodzie PSP Nr 2. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany ul. Armii Ludowej na ul. Morelowa w obwodzie PSP Nr 2.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Wniosek Pana Karola Biedrzyckiego został przyjęty. 

 

Pan Karol Biedrzycki ogłosił głosowanie w sprawie uchwały D wraz z 

poprawkami 

 



Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie projektu ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Grójec oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie projektu ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Grójec oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku została 

podjęta.  Uchwała Nr IX/65/19 
 

E/ 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Polskiej Organizacji 

Wojskowej w Grójcu, 
 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 

ul. Polskiej Organizacji Wojskowej w Grójcu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (5) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 
 

Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Polskiej Organizacji Wojskowej w Grójcu została podjęta. 

Uchwała Nr IX/66/19 

 

F/ 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Laskowej w Grójcu, 
 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 

ul. Laskowej w Grójcu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (5) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 



Adam Siennicki 
 

Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Laskowej w Grójcu została podjęta. 

Uchwała Nr IX/67/19 

 

G/ 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Józefa Piłsudskiego 

61 w Grójcu, 
 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 

ul. Józefa Piłsudskiego 61 w Grójcu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (5) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Józefa Piłsudskiego 61 w Grójcu została podjęta. 

Uchwała Nr IX/68/19 

 

 

 



 

H/ 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Józefa Piłsudskiego 

59f w Grójcu, 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 

ul. Józefa Piłsudskiego 59f w Grójcu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (5) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Józefa Piłsudskiego 59f w Grójcu została podjęta. 

Uchwała Nr IX/69/19 
 

I/ 

określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie Gminy 

Grójec, 
 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

Pan Daniel Marcinkowski zwrócił uwagę, że w projekcie są dwa punkty nr 12. 



 

Pan Dariusz Iwańczyk wyjaśnił, że to pomyłka. Drugi punkt dwunasty powinien 

mieć nr 13. 

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi. 

 

Pan Jacek Stolarski  zapytał, czy te standardy urbanistyczne, które są dzisiaj 

uchwalane dotyczą tylko inwestycji mieszkaniowych realizowanych w trybie tzw. 

Lex Developer, czy będą obowiązywały także dla miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Pan Dariusz Iwańczyk wyjaśnił, że w pierwszym paragrafie jest zapis o tym, że 

tylko w trybie tej ustawy, czyli dla inwestycji mieszkaniowych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych 

na terenie Gminy Grójec,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dulemba, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

PRZECIW (13) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz 

Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Henryk Feliksiak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na 

terenie Gminy Grójec nie została podjęta. 



 

J/ 

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2019, 
 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Wyjaśniła, że do projektu została wprowadzona jedna autopoprawka. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Pan Jacek Stolarski zapytał Burmistrza dlaczego rezygnuje z projektu 

przebudowy części PSP Nr 2 na przedszkole sześciooddziałowe, skoro kilka 

oddziałów przedszkolnych, np. przy ul. Worowskiej, po drugie nie wszystkie 

dzieci zostały zakwalifikowane do przedszkoli gminnych, z tych które się zgłosiły 

w bieżącym roku i po trzecie PSP Nr 2 w przyszłości po zakończeniu pracy 

gimnazjum ma nadmiar powierzchni i można byłoby przeznaczyć ją na 

przedszkole. Pan Stolarski podkreślił, że projekt na przedszkole został przyjęty, 

wydano ta to kilkadziesiąt tysięcy złotych. Jest pozwolenie na budowę. Zdaniem 

Pana Stolarskiego zrezygnowanie z realizacji tego projektu odsunie na jakiś czas 

poprawienie standardu dzieciom w przedszkolach, ponieważ przedszkola są 

przepełnione i wszystkie świetlice w szkołach są zamienione na sale do zajęć. To 

jest kolejny projekt wyrzucony przez Burmistrza do kosza. Pierwszy to była sala 

gimnastyczna przy PSP Nr 1, a teraz drugi kompletny projekt z pozwoleniem na 

budowę. Pan Stolarski poprosił o uzasadnienie działań Burmistrza. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda wyjaśnił, że do kosza wyrzucił projekt przebudowy 

GOK-u, a projekt przebudowy PSP Nr nie został wyrzucony do kosza tylko nie 

było pieniędzy na realizację tego projektu, ponieważ w budżecie było tylko 

zaplanowane 800 tyś. złotych, a najniższa oferta wynosiła prawie 1 400 000 zł. 

Nie było jak znaleźć środków, żeby zrealizować  to zadanie. Druga sprawa – 

wszystkie dzieci zostaną umieszczone w przedszkolach. Nie będzie problemu, że 

któreś dziecko nie zostanie przyjęte, są możliwości lokalowe i jest rozważana 

możliwość przebudowy, bądź innej adaptacji PSP Nr 2. Ponieważ PSP Nr 2 ma 

dwa budynki, kiedyś w tych budynkach uczyło się prawie 1700 uczniów, a kiedy 

za dwa lata odejdą dzieci z 7 i 8 klas do PSP Nr 1 (bo szkoła nr 1 będzie 

rozbudowywana) wtedy w szkole nr 2 może być o połowę uczniów mniej niż 

dzisiaj. Dwa lata temu  PSP Nr 2 została wyremontowana, zostały wybudowane 

ścianki działowe. Projekt, który dziś na razie nie jest realizowany przewiduje 

likwidację tych inwestycji budowlanych, które zostały dwa lata temu zrobione, 

żeby powiększyć szkołę na 6 oddziałów. Wtedy były przygotowane 3 oddziały. 

Przedszkolaków będzie przybywało, może lepiej będzie zrobić jeden porządny 

remont i zabezpieczyć miejsce na 10 sal dydaktycznych dla przedszkoli. To 

będzie rozważane, będzie spotkanie z projektantem w tym lub w przyszłym 



tygodniu. Burmistrz wyjaśnił, że tego akurat projektu nie wyrzuca do kosza. A 

projekt PSP Nr 1 i GOK-u były zdaniem Burmistrza nietrafione i dlatego 

rezygnuje z realizacji tych projektów. W szkole Nr 2 będzie trzeba przemyśleć, 

żeby sale nie stały puste, może będą tam jakieś inne zajęcia lub szkoła zostanie 

wykorzystana w inny sposób. Wtedy można pomyśleć nad tym projektem, który 

zabezpiecza tylko zajęcia dla sześciu grup przedszkolnych. A miasto się rozwija 

i przedszkolaków będzie przybywało, co widać po inwestycjach deweloperskich. 

 

Pan Jacek Stolarski powiedział, że nie zgadza się z wizją Burmistrza. Jeśli 

chodzi o przebudowę PSP Nr jeden rok już jest stracony. Nie widomo, czy gminie 

uda się w tym roku skończyć projektowanie i uzyskanie pozwolenia na budowę. 

Powstanie ogromna szkoła, która będzie miała ponad 1000 dzieci. Koszty tej 

przebudowy będą bardzo duże. Pan Stolarski powiedział, że jak dziś widzi, że 

powstaje ogromna szkoła, którą będzie bardzo ciężko kierować, to chociaż kiedyś 

był przeciwko, ale może będzie lepiej rzeczywiście wybudować jeszcze jedną 

szkołę w innym miejscu. Odnośnie przedszkola w PSP nr pieniądze na ten projekt 

by się na pewno znalazły tylko trzeba było inaczej podejść do budżetu. Pan 

Stolarski przypomniał, że Burmistrz wystąpił, żeby prawie 750 tyś. złotych z 

budżetu przeznaczyć na wybudowanie zadaszenia Orlika przy PSP Nr 1. Rada 

Miejska po burzliwych dyskusjach na komisjach zgodziła się, żeby dać te 

pieniądze, ale uzasadnieniem na to było, że w czasie przebudowy jedynki dzieci 

nie będą miały sali gimnastycznej. Pan Stolarski zaznaczył, że na ostatniej komisji 

Burmistrz powiedział, że sala gimnastyczna na razie nie jest potrzebna, ponieważ 

budowanie będzie etapami i ostatnim dopiero etapem będzie wyburzenie starej 

sali i wybudowanie nowej. Pan Stolarski uważa, że sam balon nie rozwiązuje 

sprawy, ponieważ Orlik ma już 11 lat i nawierzchnia syntetyczna jest całkowicie 

zniszczona. Balon będzie nowoczesny, ale sportowcy, którzy będą tam grali tam 

w piłkę nożną będą narażeni na kontuzje. Trzeba było dołożyć do tego 200 tyś. 

złotych i wymienić wyeksploatowaną nawierzchnię na nową. Wtedy miałoby to 

sens, bo ta nawierzchnia dyskwalifikuje prowadzenie zajęć typu gra w piłkę 

nożną. Zamiast balonu można było dołożyć pieniądze i wybudować przedszkole 

i problem dzieci w przedszkolach do końca roku były rozwiązany. Zdaniem Pana 

Stolarskiego błędem jest odrzucanie projektów, które były uzgadniane ze 

środowiskiem sportowym i szkolnym, uzyskały pozwolenie na budowę, razem 

kosztowały kilkaset tysięcy złotych. Odnośnie projektu przebudowy GOK-u, 

który został stworzony na wniosek Ośrodka Kultury, który jest jednostką kultury. 

Założenie było takie, że to nie gmina tylko GOK będzie inwestorem. Ponieważ 

jako jednostka kultury posiada osobowość prawną i GOK miał wystąpić do 

Ministerstwa Kultury o dofinansowanie przebudowy. Na wniosek Dyrektora 

przez rok był przygotowywany projekt. Teraz projekt poszedł do kosza i ma być 

wybudowany podobno drugi obiekt GOK-u na miejscu „Modrzewianki”, a ten 

teren nie należy do gminy. Pan Stolarski jako Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Finansów uważa, że trzeba bardziej zacząć zwracać uwagę na wydatki. 



 

Burmistrz Dariusz Gwiazda powiedział, że sala kinowa w GOK-u jest 

własnością i inwestycją gminną. Minął ponad rok od przebudowy tej sali, a przez 

5 lat nie można tej sali ruszyć. Inwestycja, która powoduje przebudowę całego 

kina zahamowałaby funkcjonowanie całego kina i trzeba byłoby zapłacić karę 1 

mln. zł. za zaniechanie pracy kina, bo jest taki punkt w umowie. Jeśli chodzi o 

projekt PSP Nr 1 nie ma jeszcze kosztorysu, ale jest zapewnienie, że powstanie 

nowych dziewięciu sal dydaktycznych, stołówki z piękną kuchnią i halą sportową, 

która będzie miała profesjonalne wymiary, ale nie będzie miała elewacji za 1,5 

mln. zł. bądź innych drogich szczegółów spowoduje, że cała inwestycja będzie w 

porównywalnej kwocie jaka była wcześniej za samą halę sportową. A jeszcze 

dochodzą obiekty typu wjazd i wyjazd ze szkoły i zorganizowanie strefy ruchu. 

Wracając do przedszkoli Burmistrz zapewnił, że wszystkie dzieci będą miały 

miejsce w przedszkolach. Jeśli chodzi o balon jest to inwestycja na 

zapotrzebowanie dużego środowiska sportowego w mieście. W czasie zimy jest 

do dyspozycji hala sportowa Spartakus, którą zajmują koszykarze, a piłkarze nie 

mają do niej wstępu. Zostają do wynajęcia hale sportowe w Mogielnicy, 

Tarczynie lub Jasieńcu bądź sale gimnastyczne sprzed 50 lat w szkole nr 1 i 

liceum. 

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał Burmistrza odnośnie jednego z punktów w 

projekcie uchwały budżetowej, jak nazywa się firma, dla której przeznaczone jest 

50 tyś zł. na wynagrodzenie za przygotowanie koncepcji budowy PSZOKU. 

 

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz odpowiedział, że jest to firma z 

Środy Wielkopolskiej i nazywa się „Biuro Rzeczoznawstwa i Ekonomii 

Środowiska Kodeks”. Jest to firma, która ma ogromne doświadczenie w tego typu 

inwestycjach. Zrealizowała ponad 100 takich projektów, można przedstawić listy 

referencyjne. Np. ze Związku Międzygminnego „Odra” gdzie całość wartości 

projektu 7 887 000 zł, kwota dofinansowania, którą uzyskała ta firma składając 

dokumentację aplikacyjną to 5 450 000 zł. Doświadczenie tej firmy jest jedno z 

największych chyba w Polsce. Ten nabór o którym jest mowa to jest ósmy nabór 

WFOŚ i wiele wniosków składanych w poprzednich naborach zostało 

przygotowanych przez tą firmę. 

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi. Uwag nie było, więc 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 

2019,.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2019 

została podjęta. 

Uchwała Nr IX/70/19 
 

K/ 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2019–

2031, 
 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Grójec na lata 2019–2031,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 



Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Weronika Piwarska, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Grójec na lata 2019–2031 została podjęta. 

Uchwała Nr IX/71/19 
 

L/ 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia, 
 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 



 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr IX/72/19 

 

Ł/ 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia. 
 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał Państwa Radnych czy mają jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały. Nikt z Radnych nie zgłosił pytań więc 

przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 

 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Grójec i ustanowienia zabezpieczenia 

została podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr IX/73/19 
 



 

M/ 

uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 

 

Pan Karol Biedrzycki przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi. 

 

Pan Janusz Dulemba zapytał o powierzchnię działki, która jest przeznaczona 

na ten cmentarz. Pan Dulemba uważa, że sprawa powinna zostać rozpatrzona 

pozytywnie. 

 

Pan Dariusz Iwańczyk powiedział, że nie wie jaka jest powierzchnia, ale 

ograniczenia jakie występują w odległości od zbiorników wodnych istniejącej 

zabudowy mieszkaniowej powodują, że z całej tej dużej działki zostaje 1,5 ha na 

której ten cmentarz może być zlokalizowany. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Adam Siennicki 
 

Uchwała w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie została 

podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr IX/74/19 

 

Ad.11. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał, czy są jakieś wnioski lub sprawy. 

 



Pan Dariusz Prykiel zapytał Burmistrza o to, czy jest coś planowane w temacie 

remontu dla seniorów budynku przy bibliotece. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda  powiedział, że Grójec jest jednym z najbardziej 

ubogich miast jeśli chodzi o budynki publiczne. To jest problem, gdzie wskazać 

lokalizację dla klubu seniora. Budynek za biblioteką jest wskazany, ale trzeba 

poczekać na opinie projektanta, czy spełnia on warunki. Kolejną propozycją jest 

lokal na basenie, gdzie prowadziła działalność Pani, która występowała na sesji. 

Lokal został przejęty przez GOS. Burmistrz chce tam umieścić szkołę rodzenia i  

klub seniora. Sąsiadujący lokal to gabinet fizykoterapii. Pani, która ten gabinet 

prowadzi chce jeszcze przez dwa lata prowadzić działalność, a potem jak 

zrezygnuje (Burmistrz zadeklarował, że nie wymówi umowy) to będzie ładny 

lokal na klub seniora. Lokalizacja cały czas jest poszukiwana. Jeśli gmina 

dostałaby dofinansowanie na budowę dworca kolejki wąskotorowej to też byłby 

dodatkowy obiekt, który służyłby mieszkańcom. Ale bez dofinansowania 

zewnętrznego gmina nie podejmie się takiej inwestycji. 

 

Pan Dariusz Prykiel zauważył, że teraz pojawia się sporo dofinasowań na koła 

gospodyń wiejskich i kluby seniora, więc warto zwrócić na to uwagę i być może 

wyremontować, któryś ze starych budynków. 

 

Pan Karol Biedrzycki zaznaczył, że powinno się bardziej skupić na temacie 

pozyskiwania środków zewnętrznych.  
 

Pan Dariusz Gwiazda powiedział, że nowa Pani Sekretarz pomoże w tym 

temacie. Na klub seniora jest dofinansowanie maksymalne 160 000 zł z 

Ministerstwa Rodziny, a przebudowa budynku do byłaby kwota pewnie ok. 1 mln.  

Gmina Grójec jest w rankingach bardzo wysoko. Jest wiele innych uboższych 

gmin, które są uwzględniane w pierwszej kolejności jeśli chodzi o 

dofinansowania. Udało się zdobyć dofinansowanie na drogę Jesionową, Warka 

się zastanawia, dlaczego nie dostała, a Grójec dostał.  

 

Pan Karol Biedrzycki zaznaczył, że wniosek na ul. Jesionową został 

przygotowany w poprzedniej kadencji. Przewodniczący Rady zapytał, czy można 

powierzyć pełnienie obowiązków osobie, która nie jest pracownikiem danej 

jednostki. Przykładem jest Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Radca Prawny Sylwia Dąbrowska wyjaśniła, że ustawa samorządowa w ogóle 

nie posługuje się takim pojęciem jak „pełniący obowiązki” więc to jest duża luka 

w uregulowaniach ustawowych. A jeśli chodzi o wypowiedzenie się w konkretnej 

sprawie to Pani Dąbrowska powiedziała, że może wypowiedzieć się na piśmie, 

ponieważ okoliczności sprawy nie są jej znane. 

 



Pan Karol Biedrzycki poprosił więc o odpowiedź pisemną na zadane pytanie.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są jeszcze jakieś pytania 

 

Pan Henryk Feliksiak odczytał list otwarty, który napisał do Kazimierza Grabka 

w sprawie wznowienia działalności produkcji żelatyny na terenie gminy Grójec. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda wracając do ul. Jesionowej zaznaczył, że wniosek 

przygotowywany przez poprzednią ekipę zawierał wiele błędów, był pisany kilka 

lat temu i gdyby nie praca kilku osób i zaangażowanie innych środowisk nie 

wiadomo, czy byłby zrealizowany w tym roku, ale na szczęście udało się 

poprawić błędy i doprowadzić do takiego finału. 

 

Pan Jacek Stolarski wyjaśnił, że wniosek na dofinansowanie ul. Jesionowej 

został przygotowany w ubiegłym roku i zrobił to pracownik, który już teraz nie 

zajmuje się dofinansowaniami i nie za 50 tyś zł. I to dofinansowanie uzyskała 

gmina w ubiegłym roku. W tym wniosku pomógł i przysłużył się sołtys wsi 

Kośmin, ale gmina poradziła sobie bez firmy zewnętrznej i potrafiła taki wniosek 

napisać. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda powiedział, że napisanie wniosku to była prosta 

rzecz, a najważniejszy był projekt budowlany, zawierał on nieścisłości, które 

zostały poprawione. Najważniejsze, że ludzie będą jeździli nie po piachu lecz po 

drodze asfaltowej. 

 

Pan Karol Biedrzycki poinformował Państwa radnych o dwóch terminach 

wyborów sołtysów, jeśli ktoś z radnych chciałby wziąć udział, w zebraniach to 

wystarczy się zgłosić. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda uzupełniając informację Przewodniczącego  

poinformował o dokładnych miejscach zebrań sołeckich. 

 

Pani Elżbieta Deryng mieszkanka Grójca zapytała Burmistrza, czy wiadomo już 

coś w sprawie śmieci. Do kogo trzeba się zgłosić, żeby udzielił informacji w tej 

sprawie. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że w najbliższą środę będzie 

posiedzenie wszystkich komisji, gdzie będzie prowadzona dyskusja na temat 

regulaminu utrzymania czystości w gminie, który został przesłany do radnych, 

jutro zostanie też wstawiony na stronę internetową gminy jako projekt 

regulaminu. Wniosek o rozbudowę PSZOK-u to są już pierwsze kroki, że gmina 

przejmuje gospodarkę odpadami. Po uchwaleniu regulaminu zostanie ogłoszony 

przetarg na odbiór nieczystości, wtedy wyjdzie cena i będzie wiadomo jak można 

dalej postępować. Opłata będzie naliczana albo od ilości zużytej wody, albo od 



mieszkańców. W gminie w pokoju nr 10 jest pracownik, który tworzy bazę 

danych, dojdzie jeszcze jedna osoba, a od 1 lipca pani Jolanta Stykowska zostanie 

naczelnikiem Wydziału Gospodarki Odpadami i będzie się tym zajmować i już 

zajmowała się przygotowaniem projektu regulaminu utrzymania czystości w 

gminie. 

 

Mieszkanka Grójca Pani Deryng zgłosiła również problem, że w Grójcu grasują 

szczury. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że za obiekty odpowiedzialni są 

właściciele i to oni powinni zająć się deratyzacją. A szczury są problemem 

ogólnopolskim, nie tylko w Grójcu, co nie znaczy że gmina ten problem 

bagatelizuje. Będą zakładane pułapki, zajmie się tym ZGK i GTBS, żeby 

zapobiegać problemowi. 

 

Ad. 12. 

Zakończenie Sesji. 

 

Pan Karol Biedrzycki zakończył IX posiedzenie Sesji Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

                                                                                           Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Karol Biedrzycki 

 

 

Protokołowała: 

Marta Byliniak 

 
 


